
BR.0002.6.2011  

P R O T O K Ó Ł  NR   VIII/11 
Z VII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w  dniu 30 czerwca 2011r.  
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 15:00 

Zakończenie obrad: godz. 17:35 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  14  

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek      Wójt Gminy 
2. Marcin Zając     Zastępca Wójta  
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
4. Krzysztof Bugla      Radca Prawny 
5. Kazimierz Steć     Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego  
Autorki miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Babice:  
6. Barbara Złotowska 
7. Monika Sawicka-Góralska  
8 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 
Nieobecni radni:    Barbara Pruszkowska-Kubel 

 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady VIII sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 

 
Wójt zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z 
przeznaczeniem na organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk polskich na 
Wschodzie, uzasadniając że podjęcie uchwały stało się bezprzedmiotowe.   
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta o zdjęcie punktu 11  
z porządku obrad.  
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Wniosek Wójta o zdjęcie z porządku obrad punktu 11 został przyjęty jednogłośnie,  

w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z VII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym.   
6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego  za rok 2010 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu  gminy za 2010r., 
a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2010r., 
b) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2010, 
c) informacja o stanie mienia  Gminy Stare Babice, 
d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Stare Babice 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stare Babice za 2010 rok, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2010. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2010 
a) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Stare Babice 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Babice w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2010r 

c) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium  dla Wójta z tytułu wykonania budżetu za 
2010 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stypendiów sportowych przyznawanych przez  
Gminę Stare Babice za wybitne osiągnięcia sportowe. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. wyboru ławników. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r. 
12. Podjęcie u chwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Komendanta Straży 

Gminnej Gminy Stare Babice. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Babice. 
14. Zapytania radnych. 
15. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokółów z VII sesji Rady Gminy. 
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Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z VII sesji rady gminy, 13 głosami „za”, przy 

obecności 14 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że po VII sesji: 

− otrzymał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Stare 
Babice za rok 2010, wniosek przekazał Prezesowi Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

− otrzymał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej izby Obrachunkowej w Warszawie w 
sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Babice w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stare Babice za 2010 rok- uchwałę przedstawi w 
pkt.7 porządku obrad, 

−  otrzymał od 3 radnych projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego, prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i zakresu 
kontroli ich wykorzystania, projekt  uchwały przekazał Wójtowi w celu sprawdzenia jej 
pod kątem formalno-prawnym, Wójt Gminy poinformował jego i wnioskujących radnych, 
że projekt uchwały wymaga doprecyzowania w zakresie ustalenia zasad i trybu kontroli 
wykorzystania dotacji przez niepubliczne przedszkola lub inne formy wychowania 
przedszkolnego i proponuje wprowadzić projekt na następną sesję, 

− otrzymał od Prezesa Sądu Okręgowego w Warszawie informację o ilości wybieranych 
ławników z naszej gminy -  Prezes ustalił liczbę wybieranych ławników następująco: 

− do Sądu Okręgowego w Warszawie 3 osoby, 

− do Sądu Okręgowego w Warszawie, Sadu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych 1 osoba, 

− do Sądu rejonowego w Pruszkowie 2 osoby, 

− do Sądu Rejonowego dla Warszawy –Żoliborza w Warszawie, Sądu Pracy i 
Ubezpieczeń Społecznych 1 osoba, 

− otrzymał skargę na działalność Komendanta Straży Gminnej Gminy Stare Babice, działając 
zgodnie z dyspozycją § 13 pkt. 9 Statutu Gminy Stare Babice, w celu wydania opinii, 
skargę przekazał Komisji Rewizyjnej temat ten jest w pkt.13 porządku obrad, 

− otrzymał od Wojewody Mazowieckiego pismo wskazujące, że uchwała nr XLIV/414/10  
Rady Gminy Stare Babice z dnia 4 listopada 2010r w sprawie uchwalenia  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Gminy Stare Babice  
w zakresie wsi Borzęcin Duży i części wsi Borzęcin Mały- pomiędzy ulicami Warszawską, 
Kosmowską i Krótką została podjęta z naruszeniem prawa, w związku z tym, że uchwałę 
do wykonania powierzono Wójtowi pismo Wojewody przekazał Wójtowi, 

− uczestniczył w posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

− podjął działania do zwołania VIII sesji  Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy, 

− zwołał dwa wspólne posiedzenia Komisji. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 
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− przeprowadził spotkanie z przedstawicielami wspólnot mieszkaniowych osiedla 
Latchorzew, które było poświęcone problemom zalewania osiedla, 

− podpisał akt notarialny na zamiany trzech nieruchomości z GPK Eko-Babice sp. z o.o., 

− podpisał akt notarialny na ustanowienie prawa użytkowania na potrzeby wykonania  
kanału odwodnieniowego, 

− odbył zebranie z mieszkańcami Blizne Łaszczyńskiego, które było poświęcone sprawom 
urządzenia w infrastrukturę techniczną terenów położonych na wschód od trasy S-8, 

− uczestniczył w spotkaniu z wicemarszałkiem mazowieckim p. Kierwińskim, które było 
poświęcone omówieniu bieżących spraw,  

− odbył zebranie z mieszkańcami Starych Babic, 

− przeprowadził naradę z przedstawicielami zarządu OSP Babice,  

− podpisał aneks do umowy w sprawie dofinansowania placu zabaw w Borzęcinie Dużym  
w ramach LGD,  

− przeprowadził naradę z przedstawicielami ZTM w sprawach komunikacyjnych,  

− brał udział w konferencji pt. „Obszar Metropolitarny Warszawy”,  

− brał udział w konferencji pt. „Jestem Sąsiadem KPN”,  

− brał udział w posiedzeniu zarządu oraz w Walnym Zgromadzeniu Międzygminnego 
Związku Kampinos, 

− przeprowadził naradę z Wójtem Gminy Leszno w sprawie zasad finansowania wspólnych 
linii komunikacji zbiorowej,  

− odbył Walne Zgromadzenie GPK Eko-Babice sp. z o.o., 

− uczestniczył w XI Zjeździe Gmin Babickich, w którym uczestniczyło 7 gmin z Czech  
i 2 gminy z Polski,  

− uczestniczył w konferencji poświęconej nowej ustawie o gospodarce odpadami 
komunalnymi,  

− uczestniczył w podpisaniu umowy z NFOŚiGW na dofinansowanie projektu 
„Uporządkowanie Gospodarki Wodno-Ściekowej w Gminie Stare Babice”, 
dofinansowanie wyniesie 128mln, projekt będzie realizowany przez 3 lata. 

Następnie Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  

Zarządzenie Nr 49/2011 w sprawie zmiany zarządzenia Nr 27 dotyczącego wykonania 
uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 w związku z 
uchwałą Nr VII/46/11 Rady Gminy Stare Babice z 26 czerwca 
2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice 2011 

Zarządzenie Nr 50/2011  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 
Zarządzenie Nr 51/2011  w sprawie zmiany zarządzenia Nr 27/11 dotyczącego 

wykonania uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 r 
w związku z zarządzeniem Nr 50/2011 Wójta Gminy Stare 
Babice z 10 czerwca 2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Stare Babice na 2011   

Zarządzenie Nr 52/2011 w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko Dyrektora Przedszkola w Starych 

Babicach   

Zarządzenie Nr 54/2011  w sprawie organizacji i zasad systemu kontroli zarządczej w 
Gminie Stare Babice  
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Zarządzenie Nr 55/2011  w sprawie wprowadzenia w Urzędzie Gminy Stare Babice 
procedur windykacji należności do których nie stosuje się 
przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa  

Zarządzenie Nr 56/2011  w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia naboru i 
dokonania oceny kandydatów na stanowisko urzędnicze w 
Referacie Ochrony Środowiska w Urzędzie  

Zarządzenie Nr 57/2011 w sprawie zmiany zarządzenia Nr 27/11 dotyczącego wykonania 
uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 r. w związku z 
Uchwałą Nr VIII/ 53 /2011 Rady Gminy Stare Babice z 30 czerwca 
2011 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011 
rok. 

 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na VII sesji. 
Poinformował, że Rada Gminy na VII sesji podjęła 9 uchwał, uchwały realizowane są 
następująco: 
- uchwały 

- w sprawie przyjęcia informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego   
- w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności straży gminnej   
- w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka za 2010r.   

 - uchwały nie wymagają realizacji,  
- uchwały 

-  w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji Nieruchomości Rolnych 
Skarbu Państwa   
- w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Kwirynowie w drodze 
bezprzetargowej   
- komplet dokumentów został złożony u notariusza, trwa oczekiwanie na 
wyznaczenie terminu aktu notarialnego,  

- uchwała w sprawie wyrażenia woli o zmianie osoby reprezentującej Gminę Stare Babice  
w Lokalnej Grupie Działania "Między Wisłą a Kampinosem" w ramach programu LEADER   
 - uchwała została przekazana do biura LDG „Między Wisłą a Kampinosem”,  
- uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 
2011 - 2020  
 - uchwała w trakcie realizacji,  
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  

- uchwała w trakcie realizacji, została przekazana do publikacji  
w dzienniku urzędowym, 

- uchwała  w sprawie współpracy partnerskiej Gminy Stare Babice  
- uchwała w trakcie realizacji, w dniu 17 czerwca zostało podpisane porozumienie o 
nawiązaniu partnerskich stosunków pomiędzy Gminą Stare Babice, a gminami z 
Czech i Polski w nazwie, których występuje słowo "BABICE", ze strony polskiej 
oprócz naszej gminy porozumienie podpisała gmina Babice (k. Krakowa), ze strony 
czeskiej porozumienie podpisało sześć gmin.  

 
Radna K. Gąsowska spytała jakie są ustalenia w sprawie komunikacji. 
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Wójt odpowiedział, że na czas wakacji – w związku ze zmniejszonym ruchem pasażerskim – 
ustalony został inny rozkład jazdy autobusów. Niektóre kursy zostały zlikwidowane ze 
względu na wakacje, druga grupa uzgodnień dotyczyła głownie linii 714 i rozważań w 
zakresie likwidacji linii 729, z ewentualną zamianą jej na linię wewnętrzną L - w 
porozumieniu z gminą Leszno.   
 
Radna B. Skrońska spytała jak gmina Leszno ustosunkowała się do koncepcji zamiany linii 
729 na linię L.  
 
Wójt odpowiedział, że gmina Leszno dobrze odebrała tę propozycje, gdyż chcą 
zracjonalizować wydatki na komunikację, linia 729 ma stosunkowo niewiele kursów i jest 
obawa, że przewoźnicy mogą zaproponować w przetargu wyższe stawki. Jeżeli ta linia 
zostanie to gmina Leszno będzie musiała inaczej współfinansować koszty. Dodał, że 
zainteresowanym mieszkańcom nie pogorszy się komunikacja, gdyż nie ma planów 
zmniejszenia ilości kursów. Jedyną zmianą dla tych co jadą w kierunku Warszawy byłaby 
przesiadka w Babicach.  
 
Radna B. Skrońska spytała czy jak powstanie linia wewnętrzna to będzie przebiegała po 
trasie linii 729 czy jest możliwość przedłużenia jej do Zaborowa.  
 
Wójt odpowiedział, że sprawa jest otwarta, jeżeli analizy wykażą potrzebę to trasa może 
zostać zmodyfikowana, jednak będzie się to wiązało z większą odpłatnością ze strony gminy 
Leszno. Dokonana została korekta linii 714 aby linie zbyt często się nie nakładały.  
 
Radny S. Lesisz zaproponował zmianę rozkładu linii L6 na wakacje.  
 
Wójt poprosił o złożenie pisemnego wniosku w tej sprawie.  
 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego za rok 2010 wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 270 ust. 4  ustawy o finansach 
publicznych Rada Gminy rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki 
samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu, w terminie do 30 
czerwca roku następującego po roku budżetowym. Nowym elementem jest obowiązek 
zatwierdzania przez organ uchwałodawczy  dwojakiego rodzaju sprawozdań: 
1) sprawozdania z wykonania budżetu, 
2) sprawozdania finansowego   
Dopuszcza się prawnie podjęcie jednej uchwały, z której będzie wynikało, że oba 
sprawozdania zostały przez radę rozpatrzone i zatwierdzone – uchwałę podejmuje się w 
głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów. 
 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2010r.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie finansowe za 2010r. zostało 
szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania 
finansowego za 2010r.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
b) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2010 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 
2010r. zostało szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za rok 2010.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
c) informacja o stanie mienia Gminy Stare Babice  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informacja o stanie mienia Gminy Stare 
Babice została szczegółowo omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję dotyczącą informacji o stanie 
mienia Gminy Stare Babice. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Stare Babice 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stare Babice za 2010 rok 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu gminy. Opinia została 
odczytana na wspólnym posiedzeniu Komisji. Złożył wniosek o zwolnienie go z obowiązku 
odczytywania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy obecności 14 

radnych. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2010. 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/48/11 - w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 

rok  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych 

 



Protokół Nr VIII/11 
 

 

 

Strona  8 z 31 
 

 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za rok 2010 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 
sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Rada Gminy podejmuje uchwałę w sprawie 
absolutorium  dla wójta po zapoznaniu się: 
1) ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok; 
2) ze sprawozdaniem finansowym; 
3) z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie; 
4) z informacją o stanie mienia Gminy Stare Babice; 
5) ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej. 
Uchwałę w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
 

a) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Stare Babice 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Szuba odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia absolutorium, Wójtowi Gminy Stare Babice wniosek stanowi załącznik nr 

1 do protokółu. 

 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Babice w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2010r 

 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej opinia 

stanowi załącznik nr 2 do protokółu  

 
c) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium  dla Wójta z tytułu wykonania budżetu 

za 2010 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję dotycząca absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2010r.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/49/11 - w sprawie udzielenia wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2010 rok   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych 

 
Wójt podziękował Radnym za udzielenie absolutorium.  
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stypendiów sportowych przyznawanych 
przez  Gminę Stare Babice za wybitne osiągnięcia sportowe. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Po uwagach zgłoszonych na komisji uchwała została 
skonsultowana z Radcą Prawnym, w związku z tym przedstawił następujące autopoprawki do 
projektu uchwały:  
- w § 7 ust. 2 należy skreślić kropkę przed słowem „za” a wyraz „za” napisać małą literą, 
- w § 8 ust. 1 pkt. 4 skreślić wyrażenia „na terenie gminy Stare Babice”, 
- w § 8 ust. 2 skreślić wyrażenia „oraz komisję”, 
- w § 9 ust. 5 słowo „wstrzymaniu” zastąpić słowem „cofnięciu”, na końcu ustępu wykreślić 
wyrażenia „oraz komisję”.   
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radna K. Gąsowska zwróciła  uwagę, że ustępu 5 w § 9 nie ma w projekcie uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy sprostował autopoprawkę informując, że prawidłowo – 
ostatnia omawiana przez niego zmiana dotyczy ustępu 4 w § 9.  
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy, który pozwala łącznie 
głosować nad grupą poprawek poddał pod głosowanie następujący wniosek: kto z radnych 
jest za przeprowadzeniem łącznego głosowania nad grupą poprawek do projektu uchwały  i 
poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod łączne głosowanie grupę zgłoszonych 
autopoprawek. 
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 

radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

  
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/50/11 - w sprawie stypendiów sportowych przyznawanych 

przez Gminę Stare Babice za wybitne osiągnięcia 

sportowe  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. wyboru ławników. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłosił do 
zespołu ławników radnego Adama Kotwickiego, radnego Tadeusza Wiśniewskiego i siebie.  
Spytał czy są inne kandydatury oraz czy radni wyrażają zgodę na kandydowanie? 
 
Nie zgłoszono innych kandydatur.  
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Radny A. Kotwicki wyraził zgodę na kandydowanie do składu zespołu ds. wyboru ławników.  
 
Radny T. Wiśniewski wyraził zgodę na kandydowanie do składu zespołu ds. wyboru 
ławników.  
 
Przewodniczący Rady Gminy wyraził zgodę na kandydowanie do składu zespołu ds. wyboru 
ławników.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/51/11 - w sprawie powołania zespołu ds. wyboru ławników  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do 

rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada ustalenie opłaty za 
wpis żłobka oraz klubu dziecięcego do rejestru żłobków i klubów dziecięcych w wysokości 
50% minimalnego wynagrodzenia  za pracę tj. 693zł. Projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radna B. Skrońska złożyła wniosek aby wysokość wpisu wyniosła 350zł.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował aby wysokość wpisu określona była 
procentowo.  
 
Radna B. Skrońska w związku z wystąpieniem Przewodniczącego Rady Gminy zmieniła swój 
wniosek, proponując opłatę w wielkości 25%. Swój wniosek uzasadniła następująco: 
- projekt uchwały skierowany jest do określonej grupy osób – osób przebywających na 
wcześniejszych emeryturach lub kobiet przebywających na urlopach macierzyńskich  
i wychowawczych, 
- nie widzi możliwości utworzenia przez gminę żłobków, gdyż jest to zbyt duże obciążenie, 
- powstała możliwość otwierania klubów dziecięcych, którym sprzyja projekt uchwały,   
- podała przykłady wpisów do rejestrów innych branż 
 - kształcenia podyplomowego lekarzy i lekarzy dentystów – 500zł, 

- stacje kontroli pojazdów – 421zł, 
- indywidualna specjalistyczna praktyka pielęgniarek i położnych – 50zł, 

- wpisy maksymalnie wynoszą 500zł,  
- według niej kwota 693zł jest za wysoka w odniesieniu do tak zawężonej grupy  
i restrykcyjnych warunków, nie będzie to działalność wysoko-dochodowa,  
- jeżeli ktoś zdecyduje się założyć Klub dziecięcy to poniesie duże koszty związane z 
dokumentacją, wypromowaniem czy adaptacją pomieszczeń, 
- kwota zaproponowana w uchwale będzie działać zniechęcająco,  a nie zachęcająco, 
- według niej zmniejszenie tej opłaty spowoduje zmianę wizerunku Rady Gminy, zwiększy 
liczbę miejsc dla dzieci w wieku od 1-3 lat, zaktywizuje kobiety na rynku pracy.  
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Radna A. Kaczurba wyjaśniła, że: 
- kluby dziecięce w rozumieniu ustawy są przeznaczone dla dzieci od 20 tygodnia życia do 3 
lat, często są mylone z klubami, będącymi zastępczą formą przedszkola, zakładanymi przez 
firmy i osoby, 
- w projekcie uchwały jest mowa o żłobkowej formie opieki – żłobkach prywatnych lub 
klubach dziecięcych, z zastrzeżeniem że w klubie dziecięcym opieka sprawowana jest przez 5 
godzin dziennie,   
- opiekę nad dziećmi będą mogli sprawować tzw. opiekunowie dzienni oraz będzie można 
zatrudnić nianię, która będzie dofinansowywana przez gminę, 
- opiekunem w żłobku może być osoba posiadająca kwalifikacje pielęgniarki, położnej, 
opiekunki dziecięcej, nauczyciela wychowania przedszkolnego, nauczyciela edukacji 
wczesnoszkolnej, pedagoga opiekuńczo-wychowawczego lub osoba z wykształceniem co 
najmniej średnim posiadająca minimum dwuletnie doświadczenie w pracy z dziećmi do lat 3 
lub osoba, która odbyła 280 godzinowe szkolenie,   
- gmina nie dostała pieniędzy na obsługę nowego zadania, jednak podejmując uchwałę 
trzeba wziąć pod uwagę, że w projekcie jest mowa o opłacie za wpis do rejestru a nie za 
obsługę przez gminę kontroli czy wydawania zaświadczeń, jest to jednorazowa opłata, która 
nie przyniesie wysokich dochodów gminie, jednak gmina kontrole musi przeprowadzać stale, 
maksymalna opłata może zniechęcić do powstawania tego typu przedsięwzięć,   
- w najbliższym czasie gmina nie stworzy żadnej formy opieki nad dzieckiem do lat trzech, 
dlatego gminie powinno zależeć aby pojawiły się inicjatywy prywatne – jeżeli jakaś osoba 
obejmie opieką kilkoro maluchów to kilka matek będzie mogło iść do pracy, co przyniesie 
dochody do budżetu z Pit-ów,  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że gmina przyjmując zgłoszenie bierze na siebie 
odpowiedzialność dalszego prowadzenia, dlatego trzeba się zastanowić czy nie mówimy o 
zbyt małych pieniądzach.  
 
Radna B. Skrońska zwróciła uwagę, że wśród obciążeń gminnych znajduje się udzielanie 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli (w wysokości 75%), bez ustawowych możliwości ich 
kontroli. Dodała, że nowa uchwała złożona do przewodniczącego zawiera inne formy 
wychowania przedszkolnego, skierowane dla dzieci powyżej 3 roku życia, które gmina 
powinna dotować w wysokości 40%. W przypadku klubów dziecięcych poza pobraniem  
wpisu do rejestru i sprawdzeniem lokalu, gmina nie dotuje tych podmiotów. Zaapelowała o 
przychylenie się do jej propozycji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy uzyskał informację, że opłata za wpis może być podana w 
uchwale w ujęciu kwotowym. Zwrócił się do radnej Skrońskiej z pytaniem, którą formę 
wybiera – kwotową czy procentową.   
 
Radna B. Skrońska podtrzymała swój pierwszy wniosek aby wpis wynosił 350zł.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie dwie propozycje wysokości wpisu do 
rejestru żłobków i klubów dziecięcych – 50% i 350zł.  
 
wpis do rejestru - 50% minimalnego wynagrodzenia za pracę  
za – 5 radnych 
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wpis do rejestru - 350zł 
za – 6 radnych 
 

Biorąc pod uwagę wyniki głosowania opłata za wpis żłobka i klubu dziecięcego do rejestru 

wyniesie 350zł.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/52/11 - w sprawie ustalenia opłaty za wpis żłobka oraz klubu 

dziecięcego do rejestru żłobków i klubów dziecięcych 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 6 

głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
- zwiększenia dochodów o kwotę 10.000zł do kwoty 58.751.293zł 
- zwiększenie wydatków o kwotę 10.000zł do kwoty 59.437.971zł 
- przesunięcia wydatków. 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji Radni otrzymali autopoprawkę, która została szczegółowo 
omówiona. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy, który pozwala łącznie 
głosować nad grupą poprawek poddał pod głosowanie wniosek „kto z radnych jest za 

przeprowadzeniem łącznego głosowania nad grupą poprawek do projektu uchwały 

zgłoszonych na wtorkowym posiedzeniu Komisji” 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod łączne głosowanie grupę zgłoszonych 
autopoprawek. 
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 

radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 
o nieodczytywanie projektu uchwały, uzasadnienia i załączników i poddał go pod głosowanie 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr VIII/53/11 - w sprawie zmian budżecie gminy Stare Babice na 

2011r.  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych 

 
12. Podjęcie u chwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Komendanta Straży 

Gminnej Gminy Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 21 czerwca wpłynęła do Rady Gminy 
skarga na Komendanta Straży Gminnej Gminy Stare Babice. Zgodnie ze Statutem Gminy 
skargę skierował do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w 
dniu 27 maja wypracowała opinię w sprawie skargi. Na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Szuba przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej.  
Skarga została uznana za bezzasadną. Radni otrzymali opinię. Opinia Komisji Rewizyjnej 
stanowić będzie załącznik do uchwały  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek o 
nieodczytywanie uzasadnienia do projekt uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/54/11 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Komendanta Straży Gminnej Gminy Stare Babice  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt planu został przedstawiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, ze szczególnym omówieniem i uzasadnieniem 
nieuwzględnienia przez Wójta uwag do projektu planu. Radni otrzymali autopoprawkę do 
projektu uchwały i załącznika nr 3 – rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do 
projektu planu, uzupełnionego o stanowisko Rady Gminy rozstrzygające o sposobie 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu planu, wszystkie autopoprawki zostały 
omówione na posiedzeniu komisji.  Ponadto radni otrzymali kopie uwag nieuwzględnionych 
przez Wójta. W dniu dzisiejszym radni otrzymali autopoprawkę do stanowiska Rady Gminy 
rozstrzygającego o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu planu – 
stanowiącego część załącznika nr 3 do projektu uchwały.   
 
Pani M. Sawicka-Góralska omówiła autopoprawkę do stanowiska Rady Gminy 
rozstrzygającego o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu planu, informujące, 
że w autopoprawce na zielono zaznaczone zostały teksty do wykreślenia a na czerwono 
wymagające uzupełnienia: 
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- w punkcie 1 należy wykreślić słowo „przez”, 

- w punkcie 4 zamiast imienia „Czesław” powinno być „Czesława”,  
- w punkcie 8 należy wykreślić słowa „elektrownia wiatrowa” a dopisać  „oraz dopuszczenie 

budowy elektrowni wiatrowej” 

- w punkcie 9.1 przeznaczenie terenu otrzymuje oznaczenie í ”MN1/U2, 14-6 KDL,  

- w punkcie 13 należy dopisać między nazwiskami literę „i”, w punkcie 13.1 dopisać literę „i” 

pomiędzy różnymi symbolami przeznaczenia terenu  
- w punkcie 14 zamiast numeru działki „508” powinien być numer „518, wykreślić część 
zdania o treści „prośby o zamianę części drogi (1KDL) na ciąg pieszy i drogę dojazdową szer. 

9m, i”, w punkcie 14.1 wykreślenie przeznaczenia „18-1 KDL”,  

- w punkcie 15 wykreślić słowa „poszerzenie ul. Reja do 10m.”, 

- w punkcie 18 przed przeznaczeniem „18KDD” dopisać liczbę „21”, 

- w punkcie 23 przeznaczenie terenu powinno być „11-12KDW”, 

- w punkcie 25 przeznaczenie terenu powinno być „11-12KDW”, 

- w punkcie 36 pomiędzy wyrazami „pasa do” wpisać wyraz „terenu”, 
- w punkcie 37 pomiędzy wyrazami „ronda na” wpisać wyrazy „i ekranu”, 

- w punkcie 49.3 w symbolu przeznaczenia małe „u” zapisać wielką literą, 
- w punkcie 50.3 symbol przeznaczenia należy oznaczyć „MN1/U2”, 

- w punkcie 51.3 na końcu pierwszego zdania należy dopisać „dosłownie”, 
- w punkcie 23.1 przeznaczenie terenu powinno być „11-2KDW”,  
- w punkcie 25.1 przeznaczenie terenu powinno być „11-2KDW”, 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy, który pozwala łącznie 
głosować nad grupą poprawek poddał pod głosowanie wniosek następującej treści - kto z 
radnych jest za przeprowadzeniem łącznego głosowania nad grupą poprawek zgłoszonych na 
wtorkowym posiedzeniu Komisji i w dniu dzisiejszym do projektu uchwały. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod łączne głosowanie wprowadzenie przedstawionych 
przez Wójta autopoprawek do projektu uchwały. 
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 

radnych.  

  
W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do prezentacji uwag 
złożonych do planu i głosowania nad odrzuceniem uwag.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 1 złożyła p. Stefania Mandes  (dz. 
428/4 Stare Babice), uwaga dotyczy zwężenia projektowanej drogi zbiorczej do szerokości  
10 m w liniach rozgraniczających. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotycząca uwagi nr 1.  
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.    

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 1. 
 
Uwaga nr 1 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 13 radnych).  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 2 złożyli p. Elżbieta i Henryk 
Michaluk, Wanda i Zenon Sułeccy, Urszula, Alina i Jan Pakulscy, Sławomir Madej,  Piotr 
Gotowicki i Ewa Hejak, uwaga dotyczy zmiany przeznaczenia dz. 411/4, dz. 411/5, dz. 411/6, 
dz. 411/8, dz. 411/10, dz. 411/11 i dz. 411/15 z rolnych na teren zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej.  Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 2. 
 
Radny T. Szuba poinformował, że jest duże zainteresowanie zmianą przeznaczenia gruntów 
w okolicy ul. Mizikowskiego z rolnych na cele nierolne, ostatnie zdanie uzasadnienia mówi, 
że zmiana przeznaczenia tych działek nastąpi w innej procedurze. Spytał jak szybko można 
wdrożyć tę procedurę.  
 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego odpowiedział, że po zakończeniu procedur 
związanych z uchwaleniem obecnie przedstawionego planu podjęta zostanie analiza w celu 
sprawdzenia czy zasadne jest przystąpienie do zmiany planu dla terenów o których mówi 
radny. Zmiana planu dla tego terenu była wstępnie planowana na lata 2010-2013, jednak 
uzależnione było to od kondycji i koniunktury gminy. Jeżeli analiza i wnioski mieszkańców 
wykażą masowe oczekiwanie większości mieszkańców na zmianę planu a radni podejmą 
uchwałę to procedura będzie mogła się rozpocząć.     
 
Radna K. Gąsowska zwróciła uwagę na pomyłkę w numeracji działek w punkcie 2 i 2.3 – 
zamiast „411.6” powinno być „411/6”  
 
Wójt poinformował, że zmieniły się regulacje prawne, obecnie są niekorzystne dla gminy, 
ponieważ po dokonaniu zmiany przeznaczenie gmina popada w duże zobowiązania 
finansowe wynikające z wykupu dróg. Poprzednie regulacje pozwalały kompensować te 
wydatki wpływami z opłaty adiacenckiej z tytułu  podziału działek lub budowy dróg.   
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 2. 
 
Uwaga nr 2 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 13 radnych).  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 3 złożyła p. Anna Romaniuk, uwaga 
dotyczy zmiany przeznaczenia dla dz. 248/3 i 249/3 z przeznaczenia MN1/U2 na MN1. 
Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję nad uwaga nr 3.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 3. 
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Uwaga nr 3 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 13 radnych).  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 4 złożyli p. Czesława Łuczak i 
Andrzej Łuczak (dz. 429/5 St. Babice), uwaga dotyczy zwężenia projektowanej drogi zbiorczej 
do szer. 10 m w liniach rozgraniczających. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył 
dyskusję dotyczącą uwagi nr 4.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 4. 
 
Uwaga nr 4 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych).  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 5 złożyli p. Anna  Łuczak i Andrzej 
Łuczak (dz. 452 St. Babice), uwaga dotyczy założenia ekranów wyciszających od 
projektowanej drogi zbiorczej. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 5. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 5. 
 
Uwaga nr 5 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „przeciw”, przy obecności 14 radnych).  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 6 złożyła p. Leokadia Magiera 
(dz.250/11 St. Babice), uwaga dotyczy protestu przeciwko poszerzeniu ul. Pohulanka i ul. 
Krętej. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotycząca uwagi nr 6. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 6. 
 
Uwaga nr 6 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę  nr 7 złożył p. Wojciech Polański, 
uwaga dotyczy przesunięcia proj. drogi gminnej na dz. 782/10 tak, aby ta droga była 
zlokalizowana także na dz. 782/16. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 7.  
  
Radna K. Gąsowska zwróciła uwagę, że we wniosku poruszana była również działka nr  
782/11  
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Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego wyjaśnił, że właściciel posiada dwie działki, 
jednak istota uwagi dotyczy działo nr 782/10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 7. 
 
Uwaga nr 7 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 8 złożyła p. Małgorzata Bura (dz. 
337/1,337/2,337/3 Stare Babice), uwaga dotyczy zmniejszenia szerokości ul. Koczarskiej  
oraz dopuszczenie budowy elektrowni wiatrowej. Uwaga nie została uwzględniona. 
Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 8.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 8. 
 
Uwaga nr 8 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 9 złożył p. Wojciech Brennek (dz. 
326/4,327/4,328/2,329/2  Stare Babice) uwaga dotyczy wniosku o dopuszczenie budowy     
elektrowni wiatrowej ze względu na fakt, iż teren sąsiadujący jest niezabudowany. 
Zmniejszenie szerokości  ul. Koczarskiej w liniach rozgraniczających. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 9.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 9. 
 
Uwaga nr 9 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 10 złożyła p. Krystyna Nowacka 
(dz. 44, 45  Babice Nowe), uwaga dotyczy prośby o likwidację dojazdu do dz.45 przez dz. 44. 
Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 10. 

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 10. 
 
Uwaga nr 10 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 11 złożyła p. Zuzanna 
Napiórkowska (dz. 104/12 Babice Nowe), uwaga dotyczy wniosku o wyznaczenie 
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dodatkowego siedliska na dz. 104/12. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 11.  

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 11. 
 
Uwaga nr 11 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 12 złożyła p. Zuzanna 
Napiórkowska (dz. 104/8, 104/9, 104/10  Babice Nowe), uwaga dotyczy prośby o 
skorygowanie granic ewidencyjnych dz. 104/8, dz. 104/9, 104/10. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 12. 

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 12. 
 
Uwaga nr 12 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 13 złożyli p. Andrzej Tamborek i 
Aleksandra Dąbrowska (dz. 167/5 Babice Nowe), uwaga dotyczy wniosku o usytuowanie  
symetryczne projektowanej linii rozgraniczającej drogi 18-28KDD w stosunku do osi obecnej 
drogi na działce 160 oraz wniosku o skorygowanie usytuowania drogi 18-3KDZ przez takie jej 
przesunięcie, aby była po równo na działce 167/5 i działce 167/6. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 13.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 13. 
 
Uwaga nr 13 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 14 złożył ALKOPOL Sp. z o.o. (dz. 
507, 518 Latchorzew), uwaga dotyczy dopuszczenia zabudowy szeregowej. Uwaga nie 
została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotycząca uwagi nr 14.  
 
Radna A. Kaczurba stwierdziła, że firma w swojej uwadze zwraca uwagę, że „warunkiem 

powstania drogi jest wyrażenie przez Urząd Gminy zgody na podwójną zabudowę…”. Na 
posiedzeniu komisji była mowa tylko o zabudowie bliźniaczej. Spytała, na którą drogę 
wnioskodawcy nie wyrażają zgodę, jeśli ich wniosek nie zostanie rozpatrzony pozytywnie.  
 



Protokół Nr VIII/11 
 

 

 

Strona  19 z 31 
 

 
 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego odpowiedział, że był solidarny wniosek 
sąsiadów, którzy chcą sobie drogę wydzielić. Uwaga jest odrzucana tylko w zakresie 
zabudowy szeregowej.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 14. 
 
Uwaga nr 14 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się, przy obecności 13 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 15 złożył p. Tadeusz Koper (dz. 
267/5 Blizne Jasińskiego), uwaga dotyczy prośby o skorygowanie terenu przeznaczonego na 
ZP, zaprojektowanie drogi gminnej o szerokości 8m, wydzielenie z działki 267 pasa 
szerokości 4m pod projekt ul. Zagłoby. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 15. 
 
Radny T. Szuba stwierdził, że zna tereny i rozumie konieczność powstania zieleni parkowej, 
wraz ze stawem, niestety nie wie do czego dąży pan Koper, wnioskował o tereny zabudowy  
mieszkaniowej jednorodzinnej, jego wielohektarowy teren ze wszystkich stron otoczony jest 
budownictwem mieszkaniowym jednorodzinnym i zostanie enklawą usługowo-przemysłową.   
 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego wyjaśnił, że teren ten w projekcie planu nie 
jest przeznaczony pod przemysł, tylko usługi dla okolicznych mieszkańców.  Problem tego 
terenu pojawia się przy okazji sporządzania kolejnych planów miejscowych, radni zgłaszali 
wnioski aby były w tym rejonie usługi, a zieleń wokół zbiornika wodnego.  Właściciel terenu 
wnioskował o teren mieszkaniowy jednorodzinny. W trakcie sporządzania planu 
przeprowadzone zostały negocjacje z właścicielem na jakich warunkach wprowadzić 
zabudowę, negocjacje zakończyły się niepowodzeniem, ponieważ zapisy planu tylko 
dostosowuje się do nowych wymogów i przerysowuje wersje papierową na cyfrową.  Wójt 
podjął decyzję o dotychczasowym przeznaczeniu terenu, z zastrzeżeniem że wielość terenu 
przeznaczona było pod obiekty kubaturowe a obecnie większość wskazana została do 
realizacji usług.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 15. 
 
Uwaga nr 15 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (12 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 2 głosach „wstrzymujących się”,  przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 16 złożyli p. Krzysztof Niedbała i 
Piotr Szczukiewicz  (dz. 117/3, 116/10 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy protestu 
przeciwko usytuowaniu placu manewrowego na dz. 116/10 i dz. 117/3. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 16.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 16. 
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Uwaga nr 16 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 17 złożył p. Tadeusz Lampka adw. 
Hubert Szperl -NWS Adwokaci (dz. 116/7 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy protestu 
przeciwko usytuowaniu placu manewrowego na części dz. 116/7. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 17.  

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 17. 
 
Uwaga nr 17 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 18 złożył p. Krzysztof Sztychmiler  
(dz. 298  Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy protestu przeciwko usytuowaniu 
projektowanej drogi 40KUD (według obowiązującego planu) i prośbą o jej zwężenie do szer. 
5,5 m, na dz. 298. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 
18.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 18. 
 
Uwaga nr 18 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 19 złożyła p. Kazimiera Klusiewicz  
(dz. 144/5 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy protestu przeciwko uciążliwości trasy S-8, i 
odległości zbiorników wodnych znajdujących się na dz. 143/1 od istniejącej zabudowy 
mieszk. na dz. 144/2. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi 
nr 19.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 19. 
 
Uwaga nr 19 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 20 złożyli p. Sławomir i Małgorzata 
Kościelniak (dz. 262/1 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy braku właściwej obsługi 
komunikacyjnej dz. 262/1 oraz protest przeciwko uciążliwości trasy S-8 w strefie jej 
oddziaływania. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 20.  
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Pan S. Kościelniak zwrócił uwagę, że został pozbawiony prawidłowej obsługi komunikacyjnej 
nieruchomości, co wykluczy wykorzystanie tej nieruchomości w sposób dotychczasowy  
i zgodny z dotychczasowym przeznaczeniem. Jeżeli gmina podejmie uchwałę odrzucającą 
uwagę będzie to obciążeniem dla gminy. Zgodnie z art. 17 ust. 7 ustawy o zagospodarowaniu 
i planowaniu przestrzennym plan powinien być uzgodniony z zarządcą drogi. Otrzymał 
odpowiedź, że obsługa będzie inna niż na rysunku planu, na rysunku nie ma żadnej obsługi 
wobec tego nie wie jak się do tego ustosunkować.   
 
Kierownik Referatu Planowania przestrzennego poinformował, że wszelkie problemy jakie 
związane są z obsługą komunikacyjną nie są efektem planu miejscowego, który jest 
zmieniany, ani tego który będzie uchwalany, ale są związane z lokalizowaniem przez 
Wojewodę w granicach wskazanych na rysunku planu drogi ekspresowej. Przedłożony Radzie 
plan musiał adaptować bez żadnych zmian to co rząd zbudował, ponadto adaptuje linie 
rozgraniczające ulicy Warszawskiej zgodnie z wnioskiem Marszałka Województwa. Dlatego 
nieuzasadnione jest stwierdzenie, że plan pogarsza stan tej nieruchomości. § 13 ust. 6 pkt. 4 
projektu planu mówi, że „w rejonie węzła drogi ekspresowej z ul. Warszawską plan 
dopuszcza obsługę komunikacyjną działek sąsiadujących z nim z wszelkich dróg tam się 
znajdujących, z zachowaniem trybu wynikającego z przepisów odrębnych”.  Dodał, że plan 
operuję liniami rozgraniczającymi ulic i terenów do zabudowy, z wszelkich dróg mogą być 
robione zjazdy, jednak nie jest to materia planu, regulują to odrębne przepisy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 20. 
 
Uwaga nr 20 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (12 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 2 głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 21 złożyli p. Longin Bogucki, 
Kazimiera Bogucka i Henryka Andrzejewska (dz. 261/1 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy 
zmiany przeznaczenia z MU na UM na dz. 261/1 przy węźle trasy S-8 oraz protest przeciwko 
uciążliwości trasy S-8 w strefie jej oddziaływania. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył 
dyskusję dotyczącą uwagi nr 21.  
 
Pan L. Bogucki współwłaściciel nieruchomości, poinformował że jego sytuacja jest podobna 
do poprzedniej omawianej. Kwestionuje nie tylko samą uciążliwość trasy, co uciążliwość 
wynikającą z braku w aktualnym stanie prawnym obsługi komunikacyjnej nieruchomości, 
droga dojazdowa dochodzi do działki nr 262/2 a nie dochodzi do jego nieruchomości. 
Obecnie jedyny możliwy wjazd jest to na ul. Warszawską, ale tego nie uwzględnia projekt ani 
plan zagospodarowania przestrzennego. Generalna Dyrekcja, zgodnie z przepisami, powinna 
przebudować istniejące zjazdy do nieruchomości, obecnie na ul. Warszawskiego nie ma 
wjazdów tylko do posesji jego i Pana Kościelniaka. W związku z tym nie ma możliwości zjazdu 
a zjazd zaproponowany przez Generalną Dyrekcję nie jest wykonany i nieruchomość 
pozostanie bez jakiejkolwiek obsługi komunikacyjnej.  
 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego potwierdził to co pan Bogucki powiedział z 
uszczegółowienie, że mowa jest o drogach wykonanych lub nie wykonanych zjazdach a to nie 
jest  materia planu miejscowego. Plan miejscowy umożliwia wszystkim decydentom 
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dowolnie realizować zjazdy a sam plan miejscowy nie zawiera i nie może zawierać 
elementów projektu budowlanego.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 21. 
 
Uwaga nr 21 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (11 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 3 głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 22 złożył p. Janusz Żygowski (dz. 
232 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy posesji w strefie oddziaływania trasy S-8 i obok 
zbiorników retencyjnych, nie spełnia warunków dla MN1 na dz. 232. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 22.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 22. 
 
Uwaga nr 22 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 23 złożył p. Piotr Bednarski (dz. 
57/8,58/3 Lipków), uwaga dotyczy wniosku o usunięcie drogi gminnej z dz. 57/8 i dz. 58/3. 
Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 23.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 23. 
 
Uwaga nr 23 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 24 złożyło Sołectwo Lipków (dz. 
15, 27 Lipków), uwaga dotyczy wniosku o przesunięcie drogi gminnej z działki 15 na działkę 
27. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 24.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 24. 
 
Uwaga nr 24 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 25 złożyła p. Grażyna Wasilewska 
(dz. 57/8, 58/3 Lipków), uwaga dotyczy wniosku o usunięcie drogi gminnej z działki 57/8 i 
działki 58/3. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 25.  
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 25. 
 
Uwaga nr 25 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 26 złożyli p. Artur Jastrzębski, 
Jakub Kłoczewiak (dz. 438,439 Koczargi Stare), uwaga dotyczy prośby o ustalenie  zabudowy 
bliźniaczej na terenie przeznaczonym pod siedlisko, na działce 438 i działce 439. Uwaga nie 
została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 26.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 26. 
 
Uwaga nr 26 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 27 złożył p. Sławomir 
Warzęchowski (działce 213/9, 213/10, 213/13, 213/14 Koczargi Stare), uwaga dotyczy 
prośby o usunięcie ciągu pieszego do „Strugi”, zlokalizowanego na działce 213/9, działce 
213/10, działce 213/13 i działce 213/14. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 27.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 27. 
 
Uwaga nr 27 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 28 złożył p. Leszek Kluz (dz. 224 
Koczargi Stare), uwaga dotyczy prośby ustalenie zabudowy bliźniaczej. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 28.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 28. 
 
Uwaga nr 28 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 29 złożył  p. Marek Tandecki (dz. 
63,69/3 Koczargi Stare) dotyczy prośby o zmianę przebiegu drogi gminnej ul. Sasanki z 
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działki 63 na  działkę 69/3 – droga prywatna. Ta zmiana ma umożliwić wymiany  terenów 
działki 63 i działki 122. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi 
nr 29.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 29. 
 
Uwaga nr 29 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (12 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 2 głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 30 złożyły  p. Marzena Kuczko i 
Zofia Bartczak (dz. 26 Koczargi Nowe), uwaga dotyczy prośby o zmianę przeznaczenia całej  
działki 26 pod zabudowę mieszkaniową. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 30.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 30. 
 
Uwaga nr 30 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 31 złożył p. Jarosław Chruściel (dz. 
111/1 Zielonki Wieś), uwaga dotyczy kolizji projektowanej inwestycji drogowej po 
zachodniej stronie ul. Białej Góry. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 31.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 31. 
 
Uwaga nr 31 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 32 złożyli p. Elżbieta i Stanisław 
Królak (dz. 63/1 Zielonki Wieś), uwaga dotyczy wniosku o zmianę przeznaczenia całej działki  
63/1 pod zabudowę mieszkaniową. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję 
dotyczącą uwagi nr 32.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 32. 
 
Uwaga nr 32 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (12 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 33 złożył p. Miłosz Walerzak (dz. 
286, 287 Wojcieszyn), uwaga dotyczy prośby o usunięcie części drogi gminnej z działki 286, 
działki 287 i zastąpienie jej placem manewrowym. Uwaga nie została uwzględniona. 
Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 33.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 33. 
 
Uwaga nr 33 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 34 złożył p. Piotr Orzechowski (dz. 
29/15 Wojcieszyn), uwaga dotyczy prośby o wyznaczenie nowej zabudowy siedliskowej na 
działce 29/15. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 34.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 34. 
 
Uwaga nr 34 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 35 złożyła p. Aldona Osińska (dz. 
310 Wojcieszyn), uwaga dotyczy wniosku o zmianę usytuowania planowanej obwodnicy 
drogi wojewódzkiej na działce 310, ze względu na brak możliwości wydzielenia 2 działek 
budowlanych. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 35.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 35. 
 
Uwaga nr 35 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „przeciw”, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 36 złożył p. Włodzimierz Zatorski 
(dz. 65,66/1 Wojcieszyn) dotyczy pasa terenu do ropociągu o przeznaczeniu MN1 lub MN2. 
Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 36.   
 
Pan W. Zatorski zaapelował, aby uchwalany plan był zgodny z ustaleniami studium.  
 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego potwierdził, że projekt planu jest zgodny ze 
Studium Gminy. Jedyny dylemat jaki pojawia się w planowaniu, to niektórym właścicielom, 
szkolącym i urzędnikom, wydaje się, że gmina po uchwaleniu studium powinna natychmiast 
zmienić plany zgodnie ze studium. Nie ma takiego wymogu. dodał, że w naszym studium w 
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załączniku nr 3 są wyznaczone 63 obszary planistyczne, na które osobno mają być 
sporządzane plany miejscowe, załącznik powoduje że jest możliwość etapowania.   
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 36. 
 
Uwaga nr 36 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 37 złożyła p. Grażyna Morawska-
Narkiewicz (dz. 802/30 Borzęcin Duży), uwaga dotyczy wniosku o zastosowanie ronda  
i ekranu na skrzyżowaniu ul. Spacerowej i ul. Warszawskiej – Bis. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 37.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 37. 
 
Uwaga nr 37 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 38 złożył p. Jan Porębski (dz. 46/4 
Borzęcin Duży), uwaga dotyczy prośby o powiększenie terenu zabudowy zagrodowej o 
dodatkowy na dz. 46/4. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą 
uwagi nr 38.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 38. 
 
Uwaga nr 38 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 39 złożył p. Robert Wilczyński (dz. 
161,180/4 Borzęcin Duży), uwaga dotyczy prośby o ustalenie drogi gminnej na bazie dz.161 
do dz. 180/4. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 39.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 39. 
 
Uwaga nr 39 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 40 złożył p. Jerzy Kubasiński (dz. 
390 Borzęcin Duży), uwaga dotyczy prośby o powiększenie terenu zabudowy za rowem. 
Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 40.  
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Zwrócono uwagę, że prawidłowe nazwisko wnioskodawcy brzmi „Kubański”.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 40. 
 
Uwaga nr 40 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (11 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 41 złożyli p. Zygmunt i Elżbieta 
Antczak (dz. 397 Borzęcin Duży), uwaga dotyczy zmiany ustaleń §17,18,19 i 20. Uwaga nie 
została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 41.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 41. 
 
Uwaga nr 41 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 42 złożył p. Adrian Golka (dz. 
160/10, 160/13, 161 Borzęcin Duży), uwaga dotyczy prośby o wyznaczenie nowej zabudowy 
siedliskowej na działce 160/10 oraz poszerzenie dojazdu w oparciu o działkę 161. Uwaga nie 
została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 42.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 42. 
 
Uwaga nr 42 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 43 złożyła p. Teresa Poręcka (dz. 
234 Mariew), uwaga dotyczy prośby o wyznaczenie dodatkowej  zabudowy siedliskowej na 
działce 234 poza istniejącą zabudową mieszkaniową MN2. Uwaga nie została uwzględniona. 
Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 43.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 43. 
 
Uwaga nr 43 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 44 złożył p. Krzysztof Zdziech (dz. 
229/2 Mariew), uwaga dotyczy wniosku o wyznaczenie nowej zabudowy siedliskowej MR na 
dz. 229/2. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 44.  
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 44. 
 
Uwaga nr 44 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (12 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 45 złożył p. Krzysztof Zdziech (dz. 
229/3 Mariew), uwaga dotyczy wniosku o wyznaczenie nowej zabudowy siedliskowej MR na 
dz. 229/3. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 45.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 45. 
 
Uwaga nr 45 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 46 złożył p. Dariusz Góralczyk (dz. 
229/4 Mariew), uwaga dotyczy wniosku o wyznaczenie nowej zabudowy siedliskowej MR na  
dz. 229/4. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 46.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 46. 
 
Uwaga nr 46 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (14 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 47 złożył p. Mariusz Grabowski (dz. 
229/5 Mariew), uwaga dotyczy wniosku o wyznaczenie nowej zabudowy siedliskowej MR na 
dz. 229/5. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 47.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 47. 
 
Uwaga nr 47 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 48 złożył p. Andrzej Zalewski (dz. 
44 Stanisławów), uwaga dotyczy wniosku o 3 działki zabudowy mieszkaniowej lub 
siedliskowej na działce 44 i wyznaczenie drogi wewnętrznej. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 48.  
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 48. 
 
Uwaga nr 48 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 49 złożyła p. Elżbieta Turzyńska-
Kijek (dz. 263/1 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy prośby o ustalenia przeznaczenia jako 
MN1/U2 dla działki 263/1. Na tym terenie nie powinno być dopuszczona infrastruktura 
techniczna. Uwaga nie została uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 49.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 49. 
 
Uwaga nr 49 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (12 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 50 złożyli Sławomir Kościelniak i 
Małgorzata Kościelniak (dz. 262/1, 263/1 Blizne Łaszczyńskiego), uwaga dotyczy prośby o  
ustalenie przeznaczenia jako MN1/U2 dla działki 263/1 uniemożliwiające na tym terenie 
dopuszczenia budowy infrastruktury technicznej; oraz nie ustalenie przeznaczenia U1 dla 
działki 263/1-usługi publiczne, tylko ustalić przeznaczenie tak jak dla dz. 262/1 tzn. MN1/U2.  
 
Pan S. Kościelniak stwierdził, że w pierwszym wyłożeniu planu na wskazanej przez niego 
działce był symbol  MN/U2, do czego nie miał zastrzeżeń, tym bardziej że niemożliwe jest 
przeznaczenie tej działki na U1, gdyż droga dojazdowa szerokości 3 m nie pozwala na 
wyznaczenie lokalizacji celu publicznego, gdyż nie będą dochowane warunki ustalone w 
przepisach z 1999 roku o drogach publicznych. Według niego właściwym przeznaczeniem  
byłaby zabudowa mieszkaniowa i usługi a nie usługi celu publicznego, bo dojazd będzie 
utrudniony.  
 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego stwierdził, że uwagi są słuszne, argumenty 
dotyczące walorów komunikacyjnych będą miały wpływ na to jaka konkretnie inwestycja 
celu publicznego na tej działce powstanie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 50. 
 
Uwaga nr 50 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (13 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwagę nr 51 złożył p. Tadeusz Koper (dz. 267 
Blizne Jasińskiego), uwaga dotyczy zmiany ustaleń przeznaczenia w projekcie planu 
miejscowego dla działki 267 na zgodne z treścią ustaleń Studium, gdyż ustalenia 
przedstawione na rysunku w trakcie wyłożenia są niezgodne ze Studium oraz ustalenie 
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przeznaczenia jako MN1 i ZP dla działki 267 zgodnie z rysunkiem Studium, a nie U2/ZP tak 
jak jest w projekcie planu, zmiana ustaleń na MN1 i zabudowę mieszkaniową tak jak na 
terenach sąsiadujących z działką 267 lub MNU- mieszkaniowo-usługową. Uwaga nie została 
uwzględniona. Otworzył dyskusję dotyczącą uwagi nr 51.  
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 51. 
 
Uwaga nr 51 nie została uwzględniona w głosowaniu jawnym (11 głosów „za” 

nieuwzględnieniem, przy 2 głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych). 

 
Podczas prezentacji nieuwzględnionych przez Wójta uwag do projektu planu Kierownik 

Referatu Planowania Przestrzennego prezentował obszary objęte uwagami na rysunku planu.  

 
Następnie Pani B. Złotowska zgłosiła następujące autopoprawki: 
- w § 18 z podpunktu „b”  wydzielić „c” o treści „maksymalna wysokość budynków 

gospodarczych i garaży – 6m”, 

- w tabeli w § 42 usunąć pierwszą kolumnę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone autopoprawki.    
 
Autopoprawki zostały przyjęte w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”, przy obecności 13 radnych.   

  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy wniósł o 
nieodczytywanie projektu uchwały i załączników i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr VIII/55/11 - w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Babice    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych. 

 

14. Zapytania radnych. 
 
Radny S. Lesisz zwrócił się z prośbą aby pomóc jednemu z mieszkańców przy naprawie 
dachu.  
 
Radna A. Kaczurba poprosiła o udzielenie informacji na temat wykonania budżetu po 
pierwszym półroczu, w jakim stopniu wpływy pokrywają  się z zaplanowanymi w budżecie, 
czy są rozbieżności.  
 

15. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt do pytań radnych odniósł się następująco: 
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- w pierwszej sprawie radny powinien zwrócić się do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
jeżeli jest to trudna sytuacja a właściciel ma kłopoty materialne to GOPS ten przypadek 
zakwalifikuje do udzielenia pomocy doraźnej,  
- odnośnie realizacji budżetu poinformował, że wszystkie działy (poza jedną pozycją 
dochodową) realizują się planowo,  kłopotliwa jest sprzedaż nieruchomości komunalnych, z 
zaplanowanych do sprzedaży pięciu działek sprzedano jedną, trzy działki do sprzedaży 
położone są w Mariewie i przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne, z 
wszystkimi mediami i pozwoleniem na budowę kanalizacji, cena jest atrakcyjna – wynosi 
220-230 zł z VAT-em, czwarta działka położona jest w Lipkowie. Ponadto pojawiły się nowe 
możliwości sprzedaży – pas przewidziany na poszerzenie ul. Sikorskiego na skrzyżowaniu z ul. 
ekologiczną – zarządca zrezygnował z poszerzenia drogi i mogą tam powstać wymiarowe 
działki usługowo-przemysłowe.   
 

16. Wolne wnioski i informacje. 
 
Nie zgłoszono wolnych wniosków i nie udzielono informacji.  
 

17. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie VIII 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 WICEPRZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
 

Protokół sporządziła  
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